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Uw kenmerl 

Geachte heer, mevrouw, 

In deze brief informeren we u over het feit dat we samen met Koninklijke Horeca 
Nederland, afdeling Groningen-Stad e.o. hebben geconstateerd dat de 'beleidsregels 
terrassen' en de zogenoemde 'tripartiete commissie', na tweeënhalf jaar te hebben 
gefunctioneerd, toe zijn aan een evaluatie. We koersen erop dat de evaluatie uitmondt in 
een hernieuwd terrassenbeleid. 

Aanleiding voor de afspraken is een brief (d.d. 20 augustus 2015) van Koninklijke Horeca 
Nederland, afdeling Groningen-Stad e.o. (KHN). KHN verzoekt ons daarin met hen na te 
gaan hoe we het proces om te komen tot een hernieuwd terrassenbeleid samen kunnen 
inrichten. We hebben de afgelopen weken volop benut voor zowel externe als interne 
afstemming. Dit maakt dat we u pas in een laat stadium kunnen informeren over het 
resultaat van dat overleg. 

De nu al toegestane winter-gevelterrassen zijn een verlevendiging van de binnenstad en 
dit pakt gunstig uit voor de horeca. Daarom stelt KHN voor ruimere mogelijkheden te 
bieden voor terrassen en voor de keuze van terrasmeubilair. De rol van de zogenaamde 
tripartiete commissie bij de beoordeling van het terrasmeubilair is waardevol en de 
werkwijze in de praktijk kan op punten nog verbeterd worden. Tenslotte vraagt KHN 
aandacht voor verdere deregulering bij de terrassenregistratie en de exploitatie
vergunning. 

Het verzoek van KHN zien we als een goed moment om gezamenlijk een evaluatie te 
starten over het terrassenbeleid. Wij hebben daarom afgesproken om zelf, en ook samen 
met KHN, te bekijken waar we meer regels kunnen afschaffen, verruimen of juist moeten 
aanscherpen. De werkwijze van de tripartiete commissie nemen we bij deze evaluatie 
mee. 



Bladzijde 2 van 2 

We gaan met KHN in overleg om te bekijken welke invloed de uit de evaluatie 
voortvloeiende nieuwe afspraken hebben op aspecten als het aanzien en gebruik van de 
openbare ruimte, de vergunningen en de precario. Nadrukkelijk zullen we ook de 
gevolgen voor duurzaamheid in beeld brengen en daarbij aangeven hoe we hier in de 
praktijk mee willen omgaan. 

Vooruitlopend op het hernieuwde terrassenbeleid rees de vraag op hoe we dit komende 
winterseizoen, dat loopt van 1 november 2015 tot 1 maart 2016, omgaan met 
winterterrassen. Winter-gevelterrassen binnen en aan de Diepenring waren al toegestaan. 
Het bleek té kort dag om gezamenlijk de voorwaarden waaronder een verruiming van 
winterterrassen mogelijk zijn te bepalen én om ook nog de juiste procedures voor 
vastlegging van deze voorwaarden in de diverse verordeningen te doorlopen. 
Ons college heeft daarom besloten dat we het komende winterseizoen (van 1 november 
2015 tot 1 maart 2016) winterterrassen toestaan onder dezelfde vergunningsvoorwaarden 
zoals die nu gelden voor de zomerterrassen. Dat betekent ook dat we gedurende deze 
periode van vier maanden precario heffen. We doen nadrukkelijk een oproep aan KHN en 
aan de horeca-ondernemers om ook al dit winterseizoen de terrassen op een duurzame en 
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innovatieve manier vorm te geven. Duurzaamheid en innovatie zijn voor ons belangrijke 
elementen in het hernieuwde terrassenbeleid. 

Ondernemers zullen zich zelf moeten aanmelden voor het winterregime 2015-2016. Het 
gaat daarbij om bedrijven binnen of aan de Diepenring met een eilandterras en om alle 
horecabedrijven buiten dit gebied. 

Wij vertrouwen er op u met deze brief voldoende te hebben geïnformeerd. 

Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders van Groningen, 

de burgemeester, de secretaris. 
Peter den Oudsten Peter Teesink 


